
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Freestylekomiteen har hatt følgende sammensetning: 

• Leder  Torger Fenstad   Gausdal Skilag 

• Medlem Nina Mariplass   Dombås IL 

• Medlem Caroline Bræin Klette  Lillehammer Skiklub 

 

I tillegg har Eirik Rykhus fra ØTI Hafjell Alpint vært en del av FK i deler av perioden, selv om han 

formelt ikke har vært valgt. Dette har vært for å sikre medvirkning og informasjon til miljøet i ØTI. 

Komiteen har hatt hoveddelen av kommunikasjon løpende via Messenger.  

Det er gjennomført høstmøter i 2021 og 2022 ifbm. breddesamlingen i SNØ-hallen på Lørenskog. 
 

Leder har deltatt på vår- og høstmøter sentralt. 

 

 
SPORTSLIG AKTIVITET 
 

Breddeidrett 
Registrerte medlemmer har ligget stabilt på drøyt 550 medlemmer de siste to sesongene, fordelt på 10 

aktive klubber.  
 

Hovedtyngden ligger fortsatt i de 4 største etablere miljøene i hhv. Dombås, Lillehammer, Gausdal og 

ØTI Hafjell Alpint. Men vi ser vi nå også deltakere på arrangement fra andre klubber, bl.a. Kolbu KK, 

Gjøvik Skiklubb, Harpefoss IL, Harestua IL og Lesja IL. I tillegg til har vi også hatt deltakere fra andre 

krester på våre kretsrenn - fra Hedmark, Buskerud, Akershus, Sør-Trøndelag og Møre og Romsdal 

skikretser. 

 

Samlinger 

Det har vært gjennomført flere breddesamlinger i perioden; 
 

2021-22: 

• Breddesamling SNØ-hallen, Lørenskog. oktober 

• Breddesamling Dombås, mars 
 

2022-23: 

• Breddesamling SNØ-hallen, Lørenskog. november 

• Breddesamling Dombås, mars 
 

Det har vært god deltakelse på samlingene. Dette er i tråd med FKs mål om å bygge en samlingskultur 

i miljøet. 

 

FREESTYLE 
Beretning 2021-23 



 

 

Toppidrett 
Toppidrett og satsning på dette skjer i hovedsak gjennom NTG på Lillehammer. Alle våre løpere fra 

Oppland i denne aldersgruppen er knyttet til NTG. Dette er et svært godt tilbud til løpere som ønsker å 

satse videre på ski.  
 

Landslag 

OSK har i hele perioden hatt to utøvere på freeskilandslag, hhv. Johanne Killi, Dombås IL, på 

elitelaget og Elvira Marie Ros, Lillehammer Skiklub, på rekrutteringslandslaget. Johanne hadde en 

svært god sesong 2022-23, med NM-gull, VM-bronse og sammenlagtseier World Cup, se 

resultatstatistikk under for flere resultater. 

 

 

ARRANGEMENT 
Det er gjennomført flere større og mindre arrangement i perioden.  
 

 

Oppland Freeski Cup  

… ble etablert i 2016 og har hatt en stadig økende deltagermasse de siste årene. Det jobbes 

kontinuerlig med videreutvikling av konseptet. 

 

KM Freeski 

• KM 2022, Skeikampen (Gausdal Skilag) ifbm. HL 

• KM 2023, Hafjell (Lillehammer Skiklub) og Dombås 

 

Nasjonale arrangement 

• Dombås IL har arrangert NC-renn både 2022 og 2023 

• Gausdal Skilag har arrangert Hovedlandsrenn både 2022 og 2023 
 

For å stimulere til gode og flere arrangement, gir skikretsen arrangørstøtte til klubber som arrangerer 

både kretscuprenn og nasjonale renn. 

 

 

 

ANLEGG 
Anleggssituasjonen for freestyle er relativt god i Oppland med sterke kommersielle aktører. Her er det 

som avviker fra normalen: 
 

• Breddeanlegget i Kanthaugen på Lillehammer er nærmiljøanlegget for Lillehammer Skiklub. 

Det har fått ny heis, men trenger sårt å utvikles til formålet. Anlegget har potensiale for å være 

et svært viktig næranlegg for både barn og unge i lokalidretten og for NTG. 
 

• Fjerdumparken i Gausdal har blitt et populært anlegg for kiddsa i Gausdal. De siste to 

sesongene har de også hatt snøproduskjon i anlegget. 
 

• Skeikampen har i perioden hatt et ok produkt, om så med litt sein start. 
 

• Hafjell Alpinsenter har i perioden hatt et dårligere tilbud for toppidretten, men et svært godt 

breddetilbud i backyard. 
 

• Kvitfjell har tatt store steg og leverer et veldig godt tilbud både bredde og topp. 
 

• Dombås har nytt godt av Markus Kleveland sine sponsorer, og de har derfor hatt et meget 

godt storparkprodukt allerede fra før jul. Der skorter det dessverre litt på tilbudet til de 

yngste, selv om det også der er ganske bra. 
 

• Hovdebakken på Gjøvik har fått inn en ungdomsgjeng som har utviklet parkproduktet der. 

Men det trenger å videreutvikles for å gi unge på Gjøvik det treningsanlegget de fortjener. 



 

 

KOMPETANSEUTVIKLING 
Det har vært en gledelig økende interesse for kurs i klubbene i denne tingperioden. 
 

Det har vært gjennomført sikringskurs trampoline både i Gausdal og på Lillehammer. I tillegg har alle 

de 4 største klubbene hatt deltakere på det nye Trener 0-kurset, enten digitalt eller fysisk. 
 

Kretsen har i tillegg brukt Oppland Freeski Cup og andre arrangement til å utdanne nye unge 

dommere og funksjonærer.  

  

 

 

ORGANISASJON 
FK har hatt en representant i hvert av hovedmiljøene i kretsen, slik at alle har «sin» person å snakke 

til. Dette har fungert ganske greit.  


